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BADACSONYTÖRDEMIC KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
KÉPVISELŐ TESTÜLETE 
 
Szám: 15/2016. 

JEGYZŐKÖNYV 
 
 
Készült Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. október 
18-én 16.00 órakor megtartott rendkívüli nyilvános üléséről. 
 
ÜLÉS HELYE: Faluház, Badacsonytördemic, Hősök útja 12. 
 
JELEN VANNAK:  
 
  Kövesdi Anett alpolgármester 
  Szabó Imre alpolgármester 
  Kövesdi Sándor képviselő 
  Csonka Gergő képviselő 
 
TANÁCSKOZÁSRA JOGGAL MEGHÍVOTT: 
 
  Lutár Mária jegyző 
  Szántóné Jochmann Judit óvodavezető 
 
Lakosság részéről jelen van 8 fő. 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Üdvözlöm a megjelenteket, megállapítom, hogy 4 képviselő 
jelen van, az ülés határozatképes. Az ülést megnyitom. 
Javasolom a Képviselő-testület tagjainak, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokat 
egészítse ki a Tapolca Környéki Önkormányzati Társulás Társulási Megállapodás 
módosításával, a 2016. évi tervezett rendezvények finanszírozásával és a Tördemic 
Néptáncegyüttes Egyesület bérleti szerződésével illetve én is szeretnék majd egy 
előterjesztéssel élni. 
A napirendi javaslatot a Képviselő-testület 4 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 
nélkül elfogadja. 
 
Megtárgyalt napirend 
 
1. A települési szilárd hulladékkal kapcsolatos közszolgáltatásról, valamint a közterületek 
tisztántartásáról és használatáról szóló 11/2015. (VII. 15.) önkormányzati rendelet módosítás 
véleményezése 
2. Az egészségügyi alapellátás körzeteinek meghatározásáról szóló önkormányzati rendelet 
megalkotásának előkészítése 

3. Közvilágítási lámpatest felajánlása 
4. Közúti táblák kihelyezése 
5. Gyógypedagógiai fejlesztés céljára támogatás megállapítása 
6. Badacsonytördemic 061/8 hrsz-ú ingatlanon útlejegyzési eljárás megindítása iránti kérelem 
7. Tapolca Környéki Önkormányzati Társulás Társulási Megállapodás módosítása 
8. 2016 évre tervezett rendezvények finanszírozása 
9. Tördemic Néptáncegyüttes Egyesület bérleti szerződése 
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1. A települési szilárd hulladékkal kapcsolatos közszolgáltatásról, valamint a 
közterületek tisztántartásáról és használatáról szóló 11/2015. (VII. 15.) önkormányzati 
rendelet módosítás véleményezése 
(Előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Mindenki elolvasta, szerintem elfogadhatjuk ebben a 
formában. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Itt van az előterjesztésben, hogy véleményezésre alkalmas és 
továbbküldjük az anyagot. Most már a rendeletet is megalkottuk? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Nem alkottuk meg, egyelőre arról dönt a képviselő-testület, hogy 
véleményezésre alkalmasnak tartja. 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Felteszem szavazásra, hogy ki szavaz igennel, hogy elfogadja 
a határozati javaslatot? 
 
A Képviselő-testület 4 igen szavazattal tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi 
 
138/2016.(X. 18.) Kt 

H a t á r o z a t o t 
 

Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő- 
testülete a települési szilárdhulladékkal kapcsolatos 
közszolgáltatásról, valamint a közterületek tisztántartásáról és 
használatáról szóló önkormányzati rendelet módosításának 
tervezetét véleményezésre alkalmasnak tartja. 
Felkéri az alpolgármestert, hogy a rendelet tervezetet szakmai 
vélemény bekérése céljából a KDT. Környezetvédelmi és 
Természetvédelmi Felügyelőségnek (8002 Székesfehérvár, Pf. 
137.), a szomszédos települési önkormányzatoknak tájékoztatás, 
a Veszprém Megyei Önkormányzatnak állásfoglalás céljából 
küldje meg. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szabó Imre alpolgármester 

 
2. Az egészségügyi alapellátás körzeteinek meghatározásáról szóló önkormányzati 
rendelet megalkotásának előkészítése 
(Előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Az előterjesztést mindenki megkapta, kinek van kérdése, 
észrevétele a napirenddel kapcsolatban? Nincs. Ki szavaz igennel, hogy elfogadja a határozati 
javaslatot? 

 
A Képviselő-testület 4 igen szavazattal tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi 
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139/2016.(X. 18.) Kt 
H a t á r o z a t o t 

 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő- 
testülete az egészségügyi alapellátási körzetekről szóló 
rendelettervezetet véleményezésre alkalmasnak tartja. 
Felkéri az alpolgármestert, hogy a rendelettervezetet 
véleményezés céljából küldje meg az alapellátást végző 
háziorvos, házi gyermekorvos, fogszakorvos, védőnő valamint a 
nemzeti Egészségfejlesztési Intézet (1096 Budapest, Nagyvárad 
tér 2.) részére. A vélemények megérkezését követően a 
rendelettervezetet a képviselő-testület soron következő ülésére 
terjessze elő. 
Határidő: véleményezésre történő elküldés: 2016. október 19. 
Rendelet elfogadása: a véleményezés megérkezését követő 
soron következő ülés 
Felelős: Szabó Imre alpolgármester 

 
 
3. Közvilágítási lámpatest felajánlása 
(Előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Van kérdés, vagy szavazhatunk róla? 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Ez melyik részre kerül? 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: A 71-es út melletti buszmegállóhoz. A téli hónapokra 
felajánlják ingyen, és ha szűrt napfényben is valóban üzemel, akkor meg lehet utána 
vásárolni. Vagy ha nem kell, akkor összecsomagolja és elviszi. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: A gazdasági programba beírtuk a vasút alatti részen a 
közvilágítás hasonló módon való megoldását. Esetleg ajánlat kérésről is lehetne szó. 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Ha ez beválik, akkor bővíthető a rendszer. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Akkor az ajánlat maga nem kerül pénzbe. 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Itt nekünk annyi költségünk lesz, hogy el kell készíteni az 
elhelyezéshez a betontuskót, ők megoldanak mindent. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Nekem is ez a vállalkozó volt meg korábban. Abból a 
szempontból érdekes, hogy ha ez működik, akkor kifizetünk érte majd a későbbiek folyamán 
431.800 Ft-ot. Ha a továbbiakban is szükség lesz erre, és ha van rá pénzünk, akkor 
kedvezményesebb áron lehetne kérni. 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: 3 db-ot 1,5 millió Ft-os összegért tudnak rendelkezésre 
bocsátani. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Akkor esetleg előtte lehetne egy árajánlatot kérni az 
egészről. 
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SZABÓ IMRE alpolgármester: Felteszem szavazásra, ki szavaz igennel, hogy elfogadja a 
határozati javaslatot? 
 
A Képviselő-testület 4 igen szavazattal tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi 
 
140/2016.(X. 18.) Kt 

H a t á r o z a t o t 
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
megtárgyalta az Energo Light Kft. felajánlását és a következő 
határozatot hozza: 
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata elfogadja az 
Energo Light Kft. (1223 Budapest, Szabadkai út 13.) 
felajánlását, és a 71-es út melletti buszmegálló mellett, a 
Badacsonytördemic 03/22 helyrajzi számú, önkormányzati 
tulajdonú ingatlanon a téli időszak végéig (2016. november - 
2017. március) 1 db napelemes közvilágítási lámpát telepít. 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata vállalja a 
telepítéssel kapcsolatos engedélyek, hozzájárulások beszerzését, 
és az oszlop rögzítéséhez szükséges alaptest kivitelezési 
munkáinak (alapgödör kiásás és betonozás) elvégzését a 2016. 
évi általános tartalék terhére. 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata felhatalmazza 
Szabó Imre alpolgármestert, hogy a közvilágítási lámpa 
telepítésre vonatkozó megállapodást aláírja, illetve annak 
telepítéséhez szükséges intézkedéseket megtegye. 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Szabó Imre alpolgármester 

 
4. Közúti táblák kihelyezése  
(Előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Van valakinek kérdése? 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: A Zöldfa utca egyirányú utca, azon közlekednek a 
kerékpárosok nyáron. Kiegészítő táblát kellene elhelyezni, ami figyelmezteti a gépjárművel 
közlekedőket, hogy szemben kerékpárosok közlekedhetnek. A kérésem, hogy legyen kitéve 
tábla, hogy szabályosan közlekedhessenek a kerékpárosok. 
 
PAPP JENŐNÉ lakó: Az Ács utcánál kellene valamilyen táblát elhelyezni, hogy a kerékpárút 
merre folytatódik, nagyon sokan lemennek az Ács utcán, mivel azt hiszik, hogy ott kell 
lemenni. 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Jó, köszönjük, megnézzük ezt a lehetőséget is. Ki szavaz 
igennel, hogy elfogadja a határozati javaslatot? 
 
A Képviselő-testület 4 igen szavazattal tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi 
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141/2016.(X. 18.) Kt 
H a t á r o z a t o t 

 
Badacsonytördemic Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
megtárgyalta a közúti táblák kihelyezésére vonatkozó 
előterjesztést és a következő határozatot hozza: 
 
1. Badacsonytördemic Község Önkormányzata az MK Zrt. VM 
Igazgatóságának jegyzőkönyvében foglaltakat megismerte, és 
vállalja, hogy az abban szereplő táblák kihelyezését 2016. 
október 31. napjáig elvégzi. 
2. Badacsonytördemic Község Önkormányzata a Bakony 
Plastiroute árajánlatát elfogadja és megrendeli az 5 db 
Elsőbbségadás kötelező táblát, az ahhoz tartozó oszlopokat, 
illetve táblatartó bilincseket 69.100 Ft + Áfa, azaz 87.757 Ft 
összegben a 2016. évi általános tartalék terhére. 
3. Badacsonytördemic Község Önkormányzata felhatalmazza 
Szabó Imre alpolgármestert, hogy a táblák megrendelésével és 
kihelyezésével kapcsolatos intézkedéseket megtegye. 
 
Határidő: 2015. október 31. 
Felelős: Szabó Imre alpolgármester 

 
5. Gyógypedagógiai fejlesztés céljára támogatás megállapítása 
(Előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Van valakinek kérdése, javaslata az előterjesztéssel 
kapcsolatban? 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Az intézményvezető 1 óra komplex illetve 1 óra 
logopédiai fejlesztésre kért támogatást, ugyanannyi óradíjért, 2800 Ft-ért, december 31-ig, az 
9 óra összesen. Az előterjesztésben szereplő összeg kevés, 50.400 Ft-ra lenne szükség. 
 
SZÁNTÓNÉ JOCHMANN JUDIT intézményvezető: 9 alkalomról lenne szó. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: A kérelemben pontosan nincs meghatározva, hogy hány hétről van 
szó, lehet módosítani az összegen. Mi lesz a forrása a felmerülő költségnek? Az általános 
tartalék, vagy az óvoda költségvetéséből gazdálkodja ki az intézményvezető? 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Nem tudom, hogy áll az óvoda költségvetése? Az a 
lehetőség van, hogy az általános tartalék terhére hozzátesszük, a jelenlegi költségvetéshez 
vagy pedig kigazdálkodja az intézményvezető az óvoda költségvetéséből ezt a pénzösszeget. 
 
SZÁNTÓNÉ JOCHMANN JUDIT óvodavezető: Szerződést kellene kötni egy logopédussal 
és egy mozgásfejlesztővel. Heti egy óra mozgásfejlesztés és heti egy óra logopédia a 
nagycsoportosokhoz. Róluk szakvélemény van, hogy szükségük van rá és ez be is volt 
tervezve és élnénk is vele, mert szükségünk van rá. Azzal az óvoda költségvetése ki is fog 
merülni, tehát ami be is volt tervezve. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Azt, hogy Maurer Ágnest alkalmazzuk, van rá pénz? 
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SZÁNTÓNÉ JOCHMANN JUDIT óvodavezető: Nincs. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Maurer Ágnesen kívül még van egy logopédus és egy 
mozgásfejlesztő is? 
 
SZÁNTÓNÉ JOCHMANN JUDIT óvodavezető: Maurer Ágnes még nincs. Jelen pillanatban 
van Kuti Gáspár és van a logopédus, aki a mozgásfejlesztést is végzi. Kuti Gáspár is úgy van 
nálunk, hogy azaz összeg, amivel a családot támogatják….. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Azt hozzátettük a költségvetéshez. Az én véleményem az, 
hogy egészítsük ki ezzel a költségvetésüket, a következőben pedig az óvoda próbálja 
kigazdálkodni a saját költségvetéséből. 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Akkor felteszem szavazásra, hogy ki támogatja a határozati 
javaslatot az 50.400 Ft támogatási összeggel?  
 
A Képviselő-testület 4 igen szavazattal tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi 
 
142/2016.(X. 18.) Kt 

H a t á r o z a t o t 
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
gyógypedagógiai fejlesztés céljára 2016. október 24. napjától 
2016. december 31. napjáig 50.400 Ft összeget biztosít a 
Napközi Otthonos Óvoda részére Maurer Ágnes 
gyógypedagógus megbízási szerződéssel való alkalmazására. A 
megbízási díj forrása az általános tartalék.  
Megbízza az alpolgármestert, hogy az óvodavezetőt tájékoztassa 
a képviselő-testület döntéséről és a 2016 évi költségvetés 
módosítására vonatkozó rendelet tervezetet terjessze a 
képviselő-testület elé. 
Határidő: 2016. október 24. 

2016. december 31. a költségvetés módosítására                 
vonatkozóan  

Felelős: Szabó Imre alpolgármester 
 
6. Badacsonytördemic 061/8 hrsz-ú ingatlanon útlejegyzési eljárás megindítása iránti 
kérelem 
(Előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Van valakinek kérdése? 
 
CSONKA GERGŐ képviselő: Ehhez szeretnék hozzászólni. Kóródy Péter megkeresett 
telefonon. Elmondta, hogy nem egyszer próbált tárgyalni Spanyár Györggyel, de nem sikerült 
egyezségre jutniuk. Szeretném, ha ezen kívül a tárgyaláson kívül elindítanánk a lejegyzési 
eljárást. 
  
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: A határozati javaslatból akkor vegyük ki, hogy kezdjünk 
újból egyeztető tárgyalást. 



 7

CSONKA GERGŐ képviselő: Így van, próbálta sokszor, de esélytelen volt, nem jött neki 
össze, soha nem tudnak tárgyalni egymással. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Írta, hogy egyszer a Polgármester úr is megpróbált 
tárgyalni. 
 
CSONKA GERGŐ képviselő: Erről márt volt egy határozati javaslat is 2013-ba, abban már 
úgy volt, hogy el lesz indítva. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Hát ő már 2013-ban kezdeményezte, 2015-ben az 
önkormányzat kezdeményezett egyeztetést egyik sem sikerült. 2013 óta megy ez a dolog. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: A képviselő-testület milyen költségeket vállal? 
 
CSONKA GERGŐ képviselő: Semmilyet. 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Szerintem az egyeztetéshez kellene ragaszkodni, mert a 
Kórody úrnak is lenne ott dolga, voltunk kint a helyszínen, nincsenek meg a jelkaró, hogy 
meddig tart az ő telke. 
   
CSONKA GERGŐ képviselő: Beszéltem vele telefonon és ki is mentem a helyszínre, 
megnéztem a telket is. Az itt a lényeg, hogy ő kifizet minden költséget. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Akkor erre vonatkozóan nyilatkozzon írásban, hogy vállalja a 
költségeket. Mielőtt az önkormányzat elindítja az eljárást, bármire kötelezettséget vállal, a 
képviselő-testület tárgyaljon vele, hogy mi az, amit vállal. 
 
CSONKA GERGŐ képviselő: Elfogadjuk abba a formában…. 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Nyilatkozzon a Kóródy úr, hogy saját költségén kitisztíja a 
telkét, és az egyéb költségeket is vállalja. Ismerem azt a terültet, voltunk kint a múlt héten, 
megnéztük minden be van nőve. Adjon róla egy írásos nyilatkozatot. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: 72 m2 közterület kisajátítási költségének átvállalását, 
továbbá a burkolatnak odavezető úttal azonos színvonalú kiépítését vállalja. Ha ehhez kell 
még valami más is nem tudom, hogy …….. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Ennek vannak költségei, földmérő díja, eljárási díjak, stb. Ennyire 
ez nem egyszerű. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Akkor írjunk neki egy levelet, hogy a képviselő-testület 
hozzájárul ebben az esetben, mivel ennek pénzbeli járulékai vannak, ha ezt kifizeti, akkor mi 
támogatjuk a kérelmét. De csak abban az esetben, ha mindent fizet. 
 
CSONKA GERGŐ képviselő: Így van. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Volt itt egy több egyeztetés, ideküldött nekünk 
gyakorlatilag 11 levelet. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Hol az egyik, hol a másik nem jelent meg az egyeztetésen. 



 8

 KÖVESDI ANETT alpolgármester: Ez az ügy 2013. óta folyamatosan megy. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Ez nem 2013-as, hanem sokkal előbbi ügy, mert itt rendezési terv 
módosítás is történt. Aki ismeri a helyszínt, az azt is látja, hogy nem olyan egyszerű annak a 
kialakítása, ha azt bevállalja az önkormányzat, akkor annak vannak költségei. 
 
CSONKA GERGŐ képviselő: Akkor elfogadjuk azzal a feltétellel, hogy kivesszük belőle azt, 
hogy neki egyeztető tárgyalást kelljen végezni. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Annak van folytatása, a 72 m2 , csak a bejárási lehetőség. 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Azért kellene egyeztetnünk, mert összegezni kellene a 
felmerülhető költségeket és ha azt ő írásban vállalja, akkor….. 
 
CSONKA GERGŐ képviselő: Akkor azt mi megírjuk, és hogyha ő azt vállalja, akkor…. 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Én is ezt mondom, a listát el kell küldeni. Az most éppen 
nincs előkészítve. 
 
CSONKA GERGŐ képviselő: Az a lényeg, hogy azonnali határidővel, ne hogy megint 
hónapokat kelljen neki várni. Elfogadjuk, hogy ezt alá fogja írni. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Most arról döntsünk, hogy megindítjuk az eljárást, vagy nem 
indítjuk meg. A többi dolgot a hivatal intézi, hogy mi kell hozzá. Megírja a Kóródy úrnak, 
hogy ezen feltételekkel vállalja az önkormányzat, hogy megindítja. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Csak arról tudsz határozatot hozni, hogy megindítod, 
vagy nem indítod meg. Ha megindítod annak az a feltétele, hogy ő már nyilatkozott. 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Szerintem, azt kellene csinálni, hogy a hivatal megkeresi. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Megszabunk rövidebb határidőt, következő testületi 
ülésen már itt van, hogy ő nyilatkozott vagy nem nyilatkozott. És akkor a következő testületi 
ülésen dönthetünk arról, hogy elindítjuk, vagy nem indítjuk el. Tehát ha ő azt mondja, hogy 
mindent kifizet, ott van a nyilatkozata, akkor elindítjuk az eljárást. Mennyi idő szükséges 
ehhez? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Legalább 30 nap. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Ha egyeztetni szeretnél velük, akkor egyeztetsz, de 
nyilatkozat szükséges. A következő ülésen vagy elindítjuk, vagy nem. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Az önkormányzatnak ne kerüljön költségbe ez a lényeg. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Itt csak a határidőt szabjuk meg, hogy 30 napon belül. 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Akkor ki szavaz igennel, hogy elfogadja a javaslatot? 
 
A Képviselő-testület 4 igen szavazattal tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi 
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143/2016.(X. 18.) Kt 
H a t á r o z a t o t 
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
a Badacsonytördemic 061/8 hrsz-ú ingatlanon tervezett út lejegyzési 
eljárás megindítását megelőzően nyilatkozatot kér Kóródi Pétertől, 
hogy vállalja a lejegyzéssel, kapcsolatos költségeket. 
Az önkormányzat az útlejegyzéssel, az út kialakítással kapcsolatban 
költséget nem vállal. 
Határidő: 2016. november 19. 
Felelős: Szabó Imre alpolgármester 

 
 
7. Tapolca Környéki Önkormányzati Társulás Társulási Megállapodás módosítása 
(Előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Tapolca Környéki Önkormányzati Társulás Társulási Tanácsának 
ülésén döntés született arról, hogy Gyulakeszi Önkormányzata a Tapolca Környéki 
Önkormányzati Társulásból 2016. december 31. napjával kilép. A kilépést követően szükséges 
a társulási megállapodás módosítása, melyhez a társulás tag önkormányzatainak minősített 
többséggel elfogadott határozata szükséges. 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Ki szavaz igennel, hogy elfogadja a határozati javaslatot? 
 
A Képviselő-testület 4 igen szavazattal tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi 
 
144/2016.(X. 18.) Kt 

H a t á r o z a t o t 
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
Gyulakeszi Községnek a Tapolca Környéki Önkormányzati 
Társulásból 2016. december 31. napjával történő kilépését 
tudomásul veszi. A kilépéssel kapcsolatban a Társulási 
Megállapodás és annak 1. melléklete módosítására vonatkozó 
javaslatot a mellékelt tartalommal elfogadja. 
Felkéri a Képviselő-testület a polgármestert, hogy a Társulási 
Megállapodás módosítását elfogadó képviselő-testületi 
határozatot küldje meg a Társulás elnökének. 
Felhatalmazza a Képviselő-testület a polgármestert, hogy a 
módosított Társulási Megállapodást az önkormányzat 
képviseletében írja alá. 
Felelős: Szabó Imre alpolgármester 
Határidő: 2016. november 20. 

 
 
8. 2016-os évre rendezvények finanszírozása 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: A napirendi pont felvételét alpolgármester asszony kérte, 
kérem ismertesse javaslatát. 
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KÖVESDI ANETT alpolgármester: Annyit beszéltünk a Szántai Attilánéval, hogy vannak 
olyan rendezvények, amelyek eddig az Alapítvánnyal közös szervezésben voltak. Most mivel 
nincs az Alapítványnak elnöke, azért, hogy ezek a rendezvények megrendezésre 
kerülhessenek, szükség van a testület támogatására. A Tündivel annyit egyeztettünk, hogy a 
Forralt bor főző verseny esetében a Partszépítő Egyesület vállalja át azt a tevékenységet és azt 
a finanszírozási módot, amit eddig az Alapítvány tett meg. A többi rendezvényhez viszont 
szükség van pénzre. Kaptam egy korábbi bevételi és kiadási elszámolást. Azt beszéltük, hogy 
azaz összeg, ami még van a kulturális támogatásból, az biztosítja az összes további 
rendezvény a finanszírozását.  
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Miről kell dönteni? 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Annyi a kérdés, hogy a Forralt bor főző rendezvényen 
kívül van-e még további rendezvény? 
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: A Forralt bor főző rendezvények esetében külön 
programot soha nem szoktunk tartani. Délelőtt van a gyerekeknek a Mikulás nap, ott van az 
önkormányzatnak, ahogy le is írtam esetleg kiadási része. Amennyiben nem azon a napon 
szerveznénk, akkor is meg kellene a Mikulást finanszírozni. Más nincsen a forralt bornál csak 
a csészék megvásárlása. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: És azt az önkormányzatnak kell megvásárolni? 
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: Nem, az egyesület megelőlegezi és az eladásból 
származó bevétel az övék. Az a lényeg, hogy ne szakadjon meg a rendezvény sorozata, ez is 
az idén már a 13. lesz. Ez is már egy arculati eleme Tördemicnek. Nagyon sokan érdeklődnek 
már most, az időjárástól függően rendszeresen 30-40 csapat vesz részt. Ez egy délutáni 
tevékenység, jól érzik magukat az emberek egy közösség építő rendezvény. Ott nem szokott 
külön program lenni.  
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Az a lényeg, hogy a testület továbbra is támogatja a 
rendezvényt. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Most a különbség annyi, hogy most nem az Alapítvány lesz, 
hanem a Partszépítő Egyesület. 
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: Addig nem tudjuk megoldani más formában, amíg az 
Alapítványnál nem rendeződik ez a dolog. Mindnyájan tudjátok, hogy az Alapítvány alapító 
okiratában az szerepel, hogy a mindenkori polgármester az alapítvány elnöke. Addig, amíg ez 
nem zárul le addig ezzel nem lehet mit kezdeni. A másik, amiről kérdeztél Anett az a Márton 
nap. A Márton nap teljes mértékben alapítványi szervezésű volt. Itt olyan hatalmas összegről 
beszélünk, hogy a Partszépítő Egyesület ezt már nem is tudná bevállalni. Tehát 
megelőlegezni, megfinanszírozni. Két dolog, amit ehhez szeretnék mondani. Az egyik az, 
hogy már a polgármester úrral a halála előtt kb. 1,5 hónappal beszélgettünk róla, hogy 
mindentől függetlenül az idén nem rendezzük meg a Márton napot, mert a tavalyi évben már 
szinte veszteséges volt. Most már mindenhol a környéken szervezik, csinálják, rendezik. Az 
Andreát megkérdeztem és ő azt mondta nekem, hogy úgy átlag 7-800.000 Ft szokott ennek 
lenni a kiadási része mindennel együtt. Hát bizony tavaly már veszteséges volt, mert kb. felére 
csökkent a létszám, de a programot meg kell csinálni, de nagyon sokan voltak, akik foglaltak 
helyet, aztán mégsem érkeztek ide és a nyakunkon maradt. Azt meg nem tudod kiszámítani, 
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mert ha kevesebbet rendelsz, akkor meg volt, aki azért morgott, hogy nem volt elég. Ami az 
én privát véleményem, és ahogyan hallottam mások is vannak így vele, hogy kegyeleti 
okokból is túl közel van a Márton nap, hogy itt egy Márton napi vigasságot rendezzünk. Ha 
egyetértetek, de nem is ez a fő, hanem itt az anyagi okok. Nem gondolnám, ti tudjátok, hogy 
az önkormányzat 7-800.000 Ft-ot erre tud-e finanszírozni? 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Mivel az önkormányzat nem tud bevételt termelni, 
próbáltam megkérdezni alternatívaként azt is, hogy a Kft. tudná-e hasonló módon átvenni a 
helyét az alapítványnak, de azt a választ kaptam, hogy a pénztárgép miatt ők nyugtát nem 
állíthatnak ki. Ezzel a bevétellel akkor kevesebbet kellene az önkormányzatnak a Kft felé 
finanszírozni. Nekem az lett volna a célom az egésszel, hogy ami bevételt esetleg biztosít az 
önkormányzat az által, hogy a termet ingyenesen bérelhetik az adott rendezvényhez és ott 
bevételük lehet, valamilyen módon támogassák az önkormányzati feladatokat. Itt esetlegesen 
a Partszépítő Egyesület, ha a bevétele pozitív, akkor próbálja a Kft felé kompenzálni. 
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: Az utolsó közgyűlésükön elhangzott, most arra 
gyűjtenek egymás között és keresnek támogatót, hogy a stéget tudják meghosszabbítani. 
Alpolgármester úr Te ott voltál ezen a gyűlésen, ezzel is a strandot támogatva. Egyébként 
ennél a két rendezvénynél olyan hú, de nagy plusz bevételről nem beszélhetünk sem a Márton 
napnál sem a Forralt bor főző rendezvénynél.  
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Úgy számoltam, hogy 230.000 Ft körül van még az ez évi 
rendezvényekre. 
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: Én 250.000 Ft körül számoltam. Kérted tőlem, hogy 
augusztus 31-el bezárólag csináljam meg az elszámolást a rendezvényekről. Az 749.770 Ft-ra 
jött ki, 1 millió Ft-ot szavaztatok meg a költségvetésben a rendezvényekre. A 250.000 Ft 
igazából elméletileg még fenn áll. Van az október 23-i megemlékezés itt koszorúkról 
beszélünk. Akkor a Forralt bor főző versenynél a Mikulás ünnepségre a gyerekeknek az 
édességekre, kézműves foglalkozásra, anyagköltségre. Aztán van a Mindenki karácsonya 
rendezvény, ahol a gyerekek szállítására, buszköltségre kell költeni, vendéglátásra, egy kis 
süteménnyel, üdítővel szoktuk megvendégelni a fellépőket és az érkező vendégeket is. Illetve 
a szaloncukor, karácsonyfa állítás ezeknek a költsége, amit nem lehet előre tudni. Ez kb. így 
szokott az előző évekhez hasonlóan lenni. Van még egy utolsó rendezvényünk a december 28-
i Óévbúcsúztató néptáncestünk. Ide, amit írtam összeget a zenekar, az ingyen ideérkező 
fellépőket szoktuk egy vacsorával megvendégelni, ami nem kerül sok pénzbe, mert csak az 
anyagköltséget kell biztosítani, mert mindig megoldottuk a helyben készítést. Illetve itt egy 
nem nagy mennyiségű pezsgőről beszélhetünk, mivel ez óévbúcsúztató. Így szoktuk zárni 
mindig az estet. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Az Október 23-i megemlékezésen a Badacsonytomaji 
Általános Iskola tanulói fognak fellépni? Belefér a 250.000 Ft-ba az ő utaztatásuk is? 
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: Ők is fellépnek. Az utaztatásuk belefér a 
természetesen.  
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Partszépítő Egyesület csinálja a Forralt bor főző versenyt, 
a Márton napot pedig nem vállaljuk be gondolom. 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Szerintem nem. 
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KÖVESDI ANETT alpolgármester: A többi rendezvény pedig biztosítva van. 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Javasolom, hogy a 2016 évi rendezvénytervben szereplő 
rendezvényeket – a Márton Nap kivételével – a faluház szervezze meg. A Forralt bor főző 
verseny esetében a képviselő-testület megköszönve a Partszépítő Egyesület felajánlását felkéri 
a rendezvény megszervezésére. Aki a javaslattal egyetért, kérem szavazzon. 4 igen szavazattal 
a javaslatot elfogadta a testület.  
A Képviselő-testület 4 igen szavazattal tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi 
 
145/2016.(X. 18.) Kt 

H a t á r o z a t o t 
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
a 2016 évi rendezvénytervben szereplő rendezvényeket – a 
Márton Nap kivételével – megszervezi. A Forralt bor főző 
verseny esetében a Képviselő-testület megköszönve a 
Partszépítő Egyesület felajánlását felkéri a rendezvény 
megszervezésére. 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Kövesdi Anett alpolgármester  

 
9. Tördemic Néptáncegyüttes Egyesület bérleti szerződése 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: A napirendi pont felvételét alpolgármester asszony kérte, 
kérem, ismertesse javaslatát. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Kértem, hogy beszéljünk róla, mivel felkerestek 
bennünket, hogy meg akarjuk szüntetni, illetve nem akarjuk támogatni őket. Ez ugyanolyan 
pletyka volt, mint az összes többi. Csabával beszéltem, az lenne a legjobb, ha egy szerződést 
kötnénk arra vonatkozóan, hogy ők azt a termet, amit eddig is használtak egy szerződés 
keretében tovább bérelhetnék. A bérleti díjat úgy kellene megállapítani, hogy ők ezt a 
rendezvényeken való fellépéssel teljesítenék. Akkor mondjuk, egy 10 éves intervallumra 
megkapnák a helyiséget. Gondolom még a szerződés nem készült el, majd egy későbbi 
időpontban. Nekem azt mondta, hogy nincsen nekik ilyen szerződésük. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Szerződésük nincs, viszont testületi határozat van róla, hogy 
használhatják az iskolában kialakított próbatermet. A Szentgáli Táltos Alapfokú Művészeti 
Iskolával indult 2013-ban, akkor hozott a képviselő-testület egy határozatot, amivel 
biztosította a helyiséget a Táltos Alapfokú Művészeti Iskola részére. Gyakorló termet, 
szociális helyiségeket, a szakhatósági hozzájárulások megszerzését vállalta a testület. A 
határozatban gyakorlatilag bérleti díjként évente néhány fellépést vállaltak. A kérdés az, hogy 
most miként készüljön el a bérleti szerződés, milyen bérleti díjjal, milyen összegű fellépés 
vállalásával, milyen feltételekkel. Azt, hogy milyen feltételek legyenek a szerződésben meg 
kellene határozni most, hogy elkészülhessen. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Szántai Attiláné Tündi itt van az egyesület részéről. 
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: Az egyesület elnökeként elmondom, hogy ennél van 
egy újabb az igaz, hogy nem szerződés. Az egyesületnek a székhely miatt kellett az 
önkormányzat engedélye, amikor egyesületté alakultunk, a nyár elejétől a Veszprémi 
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Törvényszéken bejegyzett egyesületként működünk, tehát Tördemic Néptáncegyüttes 
Egyesület. Amit eddig itt ők bevállaltak fellépéseket, az több százezer Ft értékű. Ez nemcsak 
anyagi, hanem morális kérdés. Mindig nagyon pozitívan álltak hozzá, hogy bármi volt 
természetesen az együttes a viseletvásárlások, buszköltségek előteremtéséhez fel kell nekik 
lépni fellépti díjért, de első mindig Tördemic. Mindig úgy egyeztettük a rendezvény 
naptárakat is, hogy ha bármilyen felkérés érkezett az együtteshez előtte megbeszéltük a 
Csabával, hogy itt Tördemicen van-e valamire szükség.  
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: A szerződésben pénzösszegnek kell szerepelnie? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Tudni kellene, hogy évente hány fellépést vállalnak és milyen 
összegben.  
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Évente hány alkalommal kellene fellépni az együttesnek? 
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: Az előző éveket tudom megnézni, hogy melyik 
rendezvényen volt az, hogy felléptek. Mekkora létszámmal vettek részt. Nagyon örülünk neki, 
hogy 50-52 fő csak a gyerek létszám. Ezen kívül van 18-20 felnőtt. Van, amikor kamara 
együttesként vagy szólóba lépnek fel, mikor mire van szükség, de össze tudom írni az előző 
éveket. 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Akkor ezt most nem tudjuk megoldani? 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Elő kell készíteni. A szerződés esetében akkor a bérleti 
díjat, meg a közmű költségeket a fellépésből finanszírozzák, ha lehet úgy. 
  
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: Szeretném hozzátenni, és ez is a morális részét emeli, 
hogy az együttes eleve a nevében hordozza a településünk nevét, tehát Tördemic 
Néptáncegyüttes. Most novemberben lesznek 7 évesek. Nagyon jó hírét vitték eddig a 
településünknek egyre felkapottabbak. Senkinek nem mondok újdonságot azzal, hogy egy 
országos hírű tehetségkutató előadásban most november 18-án kerülnek adásba a Fölszállott a 
pávában. Azt mondhatom, hogy 48 csapat produkció jutott be, 4 kategóriában. Már azt 
mondhatjuk, hogy ez alatt a pár éves időtartam alatt az ország első 12 együttesében benne van 
a gyerek csoportunk. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Ezt mi nem vitatjuk…. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: A következő ülésre elő lesz készítve a szerződés. 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Felteszem szavazásra, hogy a következő ülésre az 
elhangzottak figyelembe vételével elő lesz készítve a bérleti szerződés. Elfogadja-e a 
képviselő-testület? 
 
A Képviselő-testület 4 igen szavazattal tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi 
 
146/2016.(X. 18.) Kt 

H a t á r o z a t o t 
 

Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
a Tördemic Néptáncegyüttes Egyesület részére a továbbiakban is 
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biztosítja az iskolaépületben a gyakorló termet, melyre 
vonatkozó megállapodást megújítja.  
Felkéri a jegyzőt, hogy a megállapodás tervezetet a soron 
következő ülésre készítse elő. 
Határidő: 2016. november 30. 
Felelős: Lutár Mária jegyző 

 
10. Szabó Imre alpolgármester javaslata a képviselő-testület feloszlatására vonatkozóan 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Előadnám a javaslatomat, mely arról szól, hogy a képviselő-
testület oszlassa fel magát. Azzal az indoklással, hogy a település választópolgárainak meg 
kellene adni azt a lehetőséget, hogy a leendő új polgármester mellé akarnak-e esetleg új 
testületet választani, vagy a mostanit megerősíteni. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Az én vélemény az, hogy én már gondolkodtam erről 
jóval előbb. Lehetséges volna-e egy testület feloszlatása pontosan abból kifolyólag, hogy azok 
a támadások melyek a településen mentek, azok nem a fejlődést szolgálták és ebben jó pár 
ember részt vett, de úgy gondolom, hogy akkor, amikor a településen megtörtént a választás 
2014-ben akkor választottak egy polgármestert és választottak mellé egy testületet. Nem 
csomagként kapta meg a település a képviselő-testületet a polgármester úrral, hanem külön-
külön lett mindenki megválasztva. Az én véleményem az, hogy most itt vagyunk négyen, 
most már jó pár hónapja próbálkozunk négyen megoldani az ügyeket. És ez alatt a pár hónap 
alatt is én úgy gondolom, hogy volt előrelépés. Nem gondolnám azt, hogy ne tudnánk együtt 
dolgozni a továbbiakban. De ez a saját véleményem. 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Még valaki akar hozzászólni? Akkor feltenném szavazásra…. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Nem érzed jól magad a testületben….. 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Nem erről van szó. Én a település szavazópolgárainak 
ajánlanám ezt a dolgot, hogy vagy megerősít bennünket újra, vagy ….. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Mondjál le Imi, ha nem érzed jól magad? 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Ez nem az érzésről szól. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Ha nem szeretne valaki továbbra is képviselő lenni akkor 
ő lemond, és a helyére jön a következő. Miért kell még egyszer egy szavazást tartanunk arról, 
hogy mi, akik felvállaltuk és megválasztottak bennünket most…. Azt sem tudjuk, hogy ki lesz 
az új polgármester? Ha nem tudok vele együtt dolgozni, akkor lemondok és jön helyette más. 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Most vagy megerősítenek bennünket vagy nem. Ennyi. 
 
CSONKA GERGŐ képviselő: Igazából, akik megszavaztak bennünket, azok bíznak bennünk. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Jó, én ezt tőled kérdeztem. 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Vagy megerősítenek bennünket, vagy esetleg…. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Ez a te véleményed. 
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CSONKA GERGŐ képviselő: Semmi gond, mindenkinek van véleménye. 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Ez lehetett volna egy lehetőség, azért terjesztettem ezt elő. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Én személy szerint kérdeztem tőled? 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Nem, nem az, hogy rosszul érzem magam, vagy bajom van, 
hanem ezt a lehetőséget a választópolgároknak megadnám. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Amennyiben alpolgármester úr a javaslatot felteszi szavazásra, 
akkor névszerinti szavazás kell ebben a kérdésben. 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Javaslom, hogy adjuk meg a lehetőséget arra, hogy oszlassa 
fel magát a képviselő-testület? 
 
LUTÁR MÁRIA  jegyző név szerint szólítja szavazásra a képviselőket: 
 
Csonka Gergő képviselő: nem szavazat 
Kövesdi Anett alpolgármester: nem szavazat 
Kövesdi Sándor képviselő: nem szavazat 
Szabó Imre alpolgármester: igen szavazat 
 
A Képviselő-testület 1 igen szavazattal tartózkodás nélkül és 3 ellenszavazattal meghozta az 
alábbi 
 
147/2016.(X. 18.) Kt 

H a t á r o z a t o t 
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény 55. § (1) bekezdés alapján megbízatásának 
lejárta előtti feloszlatására tett javaslatot nem fogadta el.  

 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Van még valakinek hozzászólása, kérdése? 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Szeretném megkérdezni, hogy amit beadtunk pályázatot a 
Kisfaludy Sándor utca útbővítésére, illetve az Iskola utca árok felújítására azzal kapcsolatosan 
milyen fejlemények vannak? Valamint a Szent István utcai járdával és a Debreczenyi Gyula 
utca végén levő árokkal kapcsolatosan valami fejlemény? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: A Szent István utcai járdára nyert a pályázat eredményes, arra 
árajánlatot kell bekérni, el fog készülni a következő testületi ülésre ki az, akitől az 
önkormányzat árajánlatot kér a beruházás megvalósítására. Az Iskola utcai árokkal 
kapcsolatosan még nincsen döntés, annak az eredményét nem tudjuk. A Debreczenyi Gyula 
utcai árok rendbetételét a testület elhalasztotta. Kérjünk-e arról árajánlatot, megcsináltatja az 
önkormányzat az idén? 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Az idei költségvetésünkben az benne van. Azzal valamit 
kellene csinálni? 
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CSONKA GERGŐ képviselő: Így van. Azt már eltoltuk egyszer.  Az volt a probléma múltkor 
is, hogy addig húztuk, halasztottuk, féltünk attól, hogy jön a tél. 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Nem azért lett az elhalasztva, nyár elején volt. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Azért nem szavaztunk róla, mert arról volt szó, hogy a 
közmunkásokkal és csak anyag áron legyen elkészítve. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Igen. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: De most nincsen olyan közmunkás, aki azt megcsinálja. 
Akkor ehhez is kell kérni árajánlatot. Az a kérdésem lenne, hogy beszéltünk kültéri fitnesz 
gépekről, nem tudom, hogy kapunk-e vagy nem kapunk? Az is egy ilyen pályázat volt. Látom, 
hogy a környékben most avatnak fel ilyen fitnesz parkokat, pl Szigligeten, valószínűleg ők is 
ebben a pályázatban vettek részt. Nem? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Nem. Amiket elhelyezett az önkormányzat azt saját költségén tette, 
még nincs eredménye ezeknek a pályázatoknak. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Múltkor beszéltünk a stég bővítéséről. Én ezzel 
kapcsolatosan információt szeretnék kérni, mivel mi itt múltkor megszavaztunk 150.000 Ft-ot, 
ha jól emlékszem. Most meg én is azt láttam, hogy a Partszépítő Egyesület meg 400.000 Ft-ot 
kér annak a bővítésére. Akkor most mit bővítünk, és mennyiért bővítünk? Mit csinálunk 
egyáltalán? 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: A 150.000 Ft a meglévő elemek a ledeszkázására, lefestésére, 
lecsavarozására lett kérve. 13 db 6 méteres elem itt van, az be van deszkázva. Azért lenne jó 
még három elem, mert ezzel csak az  1.10 méter vagy 1.20 méter mélységű vizet érjük el így 
semmi értelme nincs egy stéget betenni. Tehát értelmét veszti, ha meg tudnánk növelni, a 
mostani vízállás melyet az idei év mutatott, akkor az 1,50-2 méter vízmélységet érné el, és 
utána rá lehetne csatlakoztatni a meglévő úszóstéget, ami egyelőre ott van kihasználatlanul. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Én most visszatérnék a járdaépítésre. Jól értettem én, hogy 
árajánlatot kell kérni? Úgy adtuk be a pályázatot, hogy árajánlatokat kértünk.  
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Azért kellett az árajánlatokat megkérni, hogy tudja a testület, milyen 
összegre nyújt be pályázatot. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Úgy nem értem, hogy ha beadtuk az összegeket, hogy 
megvalósítjuk és az árajánlat bejött. Most megint árajánlatot kérek….. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Lejárt a 3 hónap vagy lejár a 3 hónap többek között azért 
kell új. Azért ezt egy kicsit gyorsítani kellene, mert megint ott fogunk lenni, hogy az idén nem 
tudjuk elkezdeni, és akkor az árak a következő évben már magasabbak lesznek, akkor nekünk 
kell a különbözetet kifizetni. Akárki is adja be a nyertes árajánlatot. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Nekem most az a furcsa, hogy pályázatot kiírunk úgy, hogy 
árajánlatot kérünk, megnyerjük. Úgy tudom, hogy már augusztusban megérkezett az értesítés, 
hogy nyertünk, és itt vagyunk október közepén és nincs semmi. Nem tudom, miért maradt el 
ennyire? 
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LUTÁR MÁRIA jegyző: A pályázatot alá kell támasztani vagy tervezői költségbecsléssel 
vagy árajánlattal. 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Alá lett támasztva, mert úgy adtuk be a pályázatot. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: A testületi határozat is úgy szólt, hogy a pályázatot ennek az 
árajánlatnak az alapján nyújtja be a képviselő-testület. Erről szólt a testületi döntés. Ki fogja 
azt megvalósítani, arra árajánlatot kell kérni. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Addig rendben van. Megérkezett augusztusban, hogy nyert 
az önkormányzat. Miért nem lett kiírva az újabb árajánlatkérés, miért nem lett akkor kérve? El 
tellett már megint három hónap. Azóta szeptemberben kaptunk olyan mocskolódó írást az 
újságba, hogy az én fiam nyerte el a pályázatot, mert részre hajlók vagyunk. Akkor itt nem 
stimmel valami? Akkor írjuk ki a pályázatot holnapi nappal. És akkor bent vagyunk a 
határidőben és akkor meg kell valósítani. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Döntsön a képviselő-testület arról, hogy kitől kérjünk árajánlatokat. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Akik eddig beadták az árajánlatot akkor kérjünk tőlük. 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Van valakinek az eddigi pályázókon kívül javaslata? 
 
HORVÁTH ISTVÁNNÉ lakó: Azt szeretném megkérdezni, hogy akkora pénzösszegekről 
beszélünk. Régen is volt Sanyi te nagyon jól tudod csináltunk társadalmi munkában járdákat. 
Miért nem lehet akkor ezt megcsinálni? Ugyanúgy társadalmi munkában meg lehetne csinálni 
és csak az anyagköltség lenne. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Ez pályázat. Vagy mindent finanszíroznunk kell, vagy 
pályázat. Ha pályázat, akkor számlával bizonyítanunk kell azt, hogy lerakásra került illetőleg 
valaki elvégezte a munkát. Azt pedig társadalmi munkában nem tudjuk bizonyítani. Itt két 
dolog van. Bármit lehet társadalmi munkában csinálni, de egy pályázatot nem lehet. Ha arra 
nyertünk pénzösszeget, akkor azt egy vállalkozóval kell megcsináltatnunk. Tehát itt ezen van 
a hangsúly. Egyébként a legolcsóbbat választottuk így is. 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Akkor marad ez a 3 cég, vállalkozó, aki az előzőekben 
árajánlatot adott? 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: A véleményem az, hogyha tőlük kértük az elején, akkor 
most is őket kell megkérni. 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Meg kell szavaznunk ezt? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Nem. 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Van még kérdése valakinek?  
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Tájékoztatom a képviselő-testületet és a jelenlévőket, hogy tegnap 
ülésezett a Helyi Választási Bizottság, 2017. január 15. (vasárnap) napjára tűzte ki az időközi 
polgármester választást. 
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SZABÓ IMRE alpolgármester: Egyéb hozzászólás? Nincs, köszönöm. 
 

Több tárgy nem lévén az alpolgármester az ülést 17.05 órakor bezárta és zárt ülést rendelt el. 

 
 

 
K.m.f. 

 
 
 
 Szabó Imre        Lutár Mária 

alpolgármester           jegyző 
 

 
 


